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Tárgy: Tájékoztató a lövészklub tevékenységérıl 
 

Tisztelt Képviselıtestület! 
 

Tájékoztatom T. Képviselıtestületet az elmúlt évben végzett munkánkról, mely 
az utóbbi évek közül a legnehezebb volt. A gazdasági okokat figyelembe véve,  
igen nehéz évet zártuk, mivel jelentısen növekedtek a kötelezı kiadásaink, s 
egyben ezen okok miatt a taglétszámunk csökkent. Nem bírták fizetni az 
egyébként igen szerény mértékő (7.000 Ft/év) tagdíjat sem. Jelenleg a 
taglétszámunk 18 fı, valamint 6 fı pártoló tag. 2011. évben a lıtér engedélyek, 
valamint az összes fegyverünk engedélyei lejártak, és ezeket saját erıbıl, 
tetemes költséggel tudtuk megújíttatni. A rendırhatóság a lıtér üzemeltetési 
engedély újbóli kiadásához új feltételeket szabott (pl. oldalvédı dombok), 
melyek kialakításához ezeket is teljesítettük. A lıtér területén jelenleg (de 
korábban is) minden szabályos és biztonságos, melyet igazságügyi 
fegyverszakértı véleményezett és hagyott jóvá. Jelenleg még tudunk üzemelni, 
de ha a korábban beszerzett lıszereink elfogynak, nem tudjuk hogyan pótoljuk. 
Minden évben rendszeresen megrendezzük az évi kettı minısítı versenyünket, 
melyet a MSSZ (Magyar Sportlövık Szövetsége) kötelezıen elıír számunkra, 
de próbálunk a megyei rendezvényeken is részt venni. A megyei szintő 
versenyeket tekintve sikeresen szerepeltünk és elhoztuk a csapat I. helyezést, 
valamint az egyéni verseny I, II. és V. helyezését. 
A közösségi sportrendezvényekbe bekapcsolódunk amennyiben ez nem ütközik 
személyes elfoglaltságunkba. A lıtér üzemeltetését (vezetését) csak 2 fı láthatja 
el, akiknek erre jogosultsága és engedélye van. Ezeket a rendezvényeket Balázs 
Zoltánnal minden esetben koordináljuk. 
Koronglövıink helyzete kicsit jobb, mivel mindenki saját lıszert használ, 
melyet nem nekünk kell biztosítani. Itt a technikai feltételek jók. 
Az idei évben a koronglıtéren hangfogó domb kialakítását tervezzük a falu 
felıli oldalon, hogy még kevesebb zajterhelés legyen. 
 



Amennyiben fentiekhez kérdés van Képviselıtestület tagjai részérıl, úgy azt 
szívesen megválaszolom személyesen. 
 
Makó, 2010. április 17. 
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